
Protokół Nr XXVII/16
z XXVII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 25 sierpnia 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  11:10  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 14 radnych. 
Nieobecny był:
Włodzimierz Jagiełło

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu  i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XXVII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa,
2) zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku,
3)  przyjęcia  przez  Gminę  Ścinawa  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Priorytet II – Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian
klimatu, działanie 2.3 Gospodarka wodno-ściekowa  w aglomeracjach,
4)  przyjęcia  przez  Gminę  Ścinawa  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Priorytet II – Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian
klimatu, działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska miejskiego,
5) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa,
6) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
7) udzielenia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu,
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
8. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
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Brak zgłoszonych wniosków.

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 
Ad.4.1. zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa;

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Pani Marzena Dawedowska przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało się”-0) podjęła  uchwałę w sprawie zmiany
wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Ad.4.2. zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku.

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  Pani  Marzena  Dawedowska  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką.

Komisja Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w sprawie zmian
w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2016 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej
w Ścinawie Nr XV/83/15 z dnia 21 grudnia 2015 roku wraz z autopoprawką.

Ad.4.3.  przyjęcia  przez  Gminę  Ścinawa  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Priorytet II – Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian
klimatu, działanie 2.3 Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach;

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
przez  Gminę  Ścinawa  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura  i  Środowisko  2014-2020,  Priorytet  II  –  Ochrona  środowiska,  w  tym
adaptacja do zmian klimatu, działanie 2.3 Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach.
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Ad.4.4.  przyjęcia  przez  Gminę  Ścinawa  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Priorytet II – Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian
klimatu, działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska miejskiego.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
przez  Gminę  Ścinawa  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura  i  Środowisko  2014-2020,  Priorytet  II  –  Ochrona  środowiska,  w  tym
adaptacja do zmian klimatu, działanie 2.5 Poprawa jakości środowiska miejskiego;

Ad.4.5. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa;

Inspektor ds. ochrony środowiska Pani Anna Haryk przedstawiła projekt uchwały.
                                 
Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa.

Ad.4.6.  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Inspektor ds. ochrony środowiska Pani Anna Haryk przedstawiła projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za
uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.

Ad.4.7. udzielenia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu
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Kierownik  Referatu  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Pani  Grażyna  Matkowska-Rudomino
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(14 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) podjęła uchwałę w sprawie udzielenia
odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu.

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

M. Żogalska:
Mam pytanie odnośnie biletów miesięcznych, które mają ponoć być wydawane uczniom czy to dotyczy
tylko uczniów z Lubina czy ze Ścinawy też tych którzy uczęszczają np.: do gimnazjum i jak to trzeba
załatwić ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Póki co nie dotyczy to gminy Ścinawa na początku tygodnia rozmawialiśmy na ten temat ze Starostą
w  tej  sprawie  ponieważ  program  wsparcia  musi  być  z  czegoś  finansowany,  my  obliczyliśmy,  że
dotyczyłoby to około 1200 dzieci  jeżeli  chodzi  o  całą  gminę,  bo za chwilę  ma być to rozszerzone
o szkoły ponadgimnazjalne. Głównie jest to robione po to żeby uzyskać dotację od marszałka. Na razie
jeżeli  chodzi o miesiąc wrzesień mieszkańcy gminy Ścinawa nie powinni się martwić tym tematem.
Trwają rozmowy żeby Ścinawa była włączona w ten projekt ale oczywiście jest to uzależnione od tego
czy pozostałe samorządy będą partycypowały w kosztach związanych z tym programem. Jak wiadomo
my też jasno przekazaliśmy komunikat, że gminy Ścinawa nie stać na tak wysoki koszt tego programu
i na razie przez miesiąc wrzesień jesteśmy poza tym programem. Będziemy informować jeżeli sytuacja
się będzie się zmieniać. Oczywiście wymagałoby to też podjęcia przez Radę Miejską programu wsparcia
dla tych osób, czyli gmina musiałaby kupować od przewoźnika czyli od PKS-u bilety dla uczniów szkół
podstawowych, gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych.

M. Żogalska:
Generalnie podstawówka chyba nie jeździ.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Generalnie tak,  ale zasada jest  taka  ponieważ starostwo podjęło uchwałę w kwietniu,  która mówi
o tym, że wszyscy mieszkańcy bez względu na to kiedy np.: jadą uczniowie z rodzicami popołudniu
żółtym autobusem gdziekolwiek  w Lubinie  nie  tylko  112 i  mogą być  poddani  kontroli.  Przewoźnik
o tym wie,  że na razie jesteśmy wyłączeni  i  nie  ma zagrożenia,  że ktoś z  gminy Ścinawa będzie
poszkodowany, temat nie dotyczy gminy Ścinawa.

M. Żogalska:
Uczniowie którzy jeżdżą ze Ścinawy do gimnazjum to będą objęci  programem bo z tego co słyszę
licealiści nie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Licealiści nie, ale będzie zmiana uchwały w Starostwie, że uczniowie szkół ponadgimnazjalnych również
będą objęci programem. 
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M. Żogalska:
To jest większa grupa.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Tak to jest większa grupa około 450 uczniów mówimy o tych, którzy w ogóle uczą się w szkołach
ponadgimnazjalnych nie tylko ci którzy uczą się w Lubinie ale także uczeń, który jeździ do szkoły do
Wołowa. Może być na weekend w Lubinie a jest mieszkańcem Ścinawy ponieważ nie jest to brane pod
kryterium jakby uczącego się w placówce na terenie Powiatu tylko mieszkańca, ucznia gminy. Jak już
wcześniej wspomniałem temat nie dotyczy gminy Ścinawa i przez wrzesień zostaje po staremu. Jeżeli
będziemy się włączać to na pewno ze źródłami zewnętrznymi finansowania tego programu i Państwo
będziecie proszeni o podjęcie uchwały w sprawie programu, ale nie ma pieniędzy na ten program.
Uczniowie jeżdżą normalnie i nie powinni się obawiać. 

M. Żogalska:
Mam pytanie odnośnie ulotek dotyczących segregacji śmieci, czy Państwo coś będziecie robić w tym
kierunku bo na stronie ścinawskiej jest dobra rada na odpady, odnośnik i jest również ulotka, która jest
super i dobrze by było wydrukować i rozdać.

Kierownik  Referatu  Funduszy  Pozabudżetowych  i  Inicjatyw  Obywatelskich  Pani  Renata
Jakubowska-Pawlak:
Zamówiliśmy ulotki i  druki  bezadresowe na Poczcie Polskiej i  ulotki te trafią do każdego domu. Na
pierwszej stronie jest napisane o oszczędnościach a na drugiej są instrukcje jak segregować odpady.
Więc w formacie A 4 trafią do każdego domu już nie długo ponieważ są już roznoszone sukcesywnie.

Sekretarz Miasta i Gminy w Ścinawie Pan Dariusz Stasiak:
Na dzień wczorajszy 3194 osoby zdeklarowały segregację odpadów.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Tak naprawdę dzięki tej uchwale, my to też zakomunikujemy jak będziemy mieli zebrane wszystkie
deklaracje  ponieważ  codziennie  przybywa  deklaracji  o  zmianie  sposobu  z  niesegregowanych  na
segregowane. Dzięki temu zwiększeniu, trochę paradoksalnie mieszkańcy będą płacić mniej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Panie Burmistrzu jeżeli jesteśmy już przy śmieciach ja pozwolę sobie zadać pytanie ponieważ coraz
częściej zaczepiają mnie mieszkańcy i pytają co będzie robione z tymi tonami śmieci na terenie GS
naprzeciwko Poleny.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Po tym recyklingu właścicielem tej masy jest, spółka która tam funkcjonowała na dzierżawionym od GS
terenie,  spółka  upadła  ponieważ  była  przeprowadzona  upadłość  likwidacyjna  i  teraz  syndyk  masy
upadłościowej  próbuje  to  zbyć  i  jak  na  razie  skutki  są  marne,  nie  ma  chętnych  na  te  już
posegregowane a tak naprawdę chyba nie nadające się już do wyrzucenia na składowisko odpadów tak
zwanych normalnych. Wiemy, że GS podzielił tą nieruchomość i część sprzedał odpady które były na
niewielkim fragmencie z przodu od strony przejazdu kolejowego zostały przesunięte na dalszą część ale
jest  to  problem.  Monitujemy  do  GS-u,  ale  GS  tak  naprawdę  też  nie  jest  w  stanie  zbyć  tych
nieruchomości z uwagi na te odpady, które tam leżą i za chwilę może to być nasz problem, czyli Gminy
Ścinawa. Na razie monitujemy do GS-u, jesteśmy też w kontakcie z syndykiem.
Było kilku zainteresowanych kupnem tego ale wyceniona wartość tych odpadów dla kontrahentów,
którzy się pojawili jest za wysoka, ponieważ odpady też mają jakąś wartość.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:

5



Z tego co wiem to są chętni na kupno nawet całego placu, tej działki. Żeby w końcu ten problem nie
spadł na barki gminy.

M. Ratajczak:
Niech GS się weźmie za to, sprzedają swoje nieruchomości i place i wszędzie coś zostawiają. Niech
posprzątają po sobie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Ale widzimy w jakim stanie jest GS, ten budynek w rynku po GS został wywłaszczony ponieważ nie
realizowali zaleceń pokontrolnych, doprowadzili ten budynek w Rynku do ruiny. My w tej chwili robimy
projekt w konsultacji z konserwatorem zabytków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Może czas rozpocząć jakieś rozmowy lub działania.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
My możemy pośredniczyć i  szukać klientów, ale syndyk też jest ograniczony przepisami i  nie może
sprzedać tej  masy upadłościowej  za  minimalną kwotę,  ponieważ  ma wierzycieli,  którzy  muszą być
w  pierwszej  kolejności  zaspokojeni.  Jak  by  nie  było  to  jest  majątek.  Teren  jest  atrakcyjny  dla
przedsiębiorców ale jest zanieczyszczony, trzeba pozbyć się tych śmieci.

D. Pawłoszyńska:
Ale żeby pozbyć się tych śmieci trzeba je kupić bo mówi Pan, że jakąś wartość mają.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wartość mają, nawet jak się wywozi śmieci trzeba zapłacić żeby je oddać na składowisko.

M. Ratajczak:
Chciałabym zapytać o budynek w rynku po GS na co on będzie przeznaczony. Jak również budynek po
PKP dawnej przychodni kolejowej.

Sekretarz Miasta i Gminy w Ścinawie Pan Dariusz Stasiak:
Jeżeli chodzi o budynek w rynku to chcemy go wyburzyć i wybudować na tym miejscu obiekt, który
będzie służył  Gminnemu Ośrodkowi  Pomocy Społecznej,  Stowarzyszeniom ale póki  co  nie możemy
uzgodnić tego z konserwatorem zabytków.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Stowarzyszeniom, które są zlokalizowane teraz w starym Centrum Kultury.

Sekretarz Miasta i Gminy w Ścinawie Pan Dariusz Stasiak:
A jeżeli chodzi o budynek po przychodni PKP to niestety procedury PKP są takie, że od roku walczymy
i nie możemy załatwić. Mam nadzieję, że uda się to przełamać po kolejnym spotkaniu, oni mają to
wykazać za możliwie najniższą cenę do sprzedaży my tego nie kpimy, później rokowania itd. ale tak czy
inaczej cena tej nieruchomości nie może spaść poniżej 50% oszacowanej przez biegłego wartości. Więc
pytanie brzmi na ile to oszacują, jeżeli oszacują zbyt wysoko z naszego punktu widzenia to oczywiście
tego nie kupimy i to będzie jak to często w państwie Polskim bywa, że nie mając wpływu degradacja
tego  budynku  postępuje  w  nieprawdopodobnym  tempie,  przekazywałem  zdjęcia,  wyjaśniałem,
mówiłem o odpowiedzialności, ale to tak funkcjonuje. 
Jeżeli chodzi o problem mieszkań generalnie rzecz biorąc, to wyłania się jakaś alternatywa na najbliższe
lata, ale to nie teraz będziemy o tym mówić.
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Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jeżeli chodzi o te procedury PKP to jest tak, że oni muszą w pierwszej kolejności podjąć próbę zbycia
rynkowego  czyli  w  ramach  przetargu,  jeżeli  nie  uda  się  im  sprzedać  w  jednym,  drugim,  trzecim
przetargu obniżając cenę do 50% wartości, którą wycenił ich rzeczoznawca to wtedy mogą przekazać
na cele publiczne bezpłatnie  ten obiekt, na razie procedura kolejnej sprzedaży trwa. Była już chyba
jedna próba sprzedaży kolejna będzie za chwilę i wtedy zobaczymy.

M. Ratajczak:
Zanim zostanie to rozstrzygnięte to nie będzie co ratować, a tam jest bardzo ładne miejsce.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Miejsce  jest  ładne  tym  bardziej,  że  w  ramach  też  dodatkowych  terenów  zielonych  planujemy
zagospodarować ten teren gdzie jest boisko. Tam ma być też dodatkowa siłownia plenerowa, kolejna
w naszym mieście. Podejmujemy próby, żeby to przejąć bezpłatnie no ale procedura jest taka a nie
inna.

M. Ratajczak:
Chodnik do PKP też jest ujęty w planach zagospodarowania.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Mam nadzieję, że uda się również zrobić ten chodnik.

J. Szebeszowicz: 
Mam pytanie odnośnie szkoły i przedszkola oraz biblioteki w Zaborowie, ponieważ przedszkole zostało
przeniesione do Ścinawy, ale co dalej będzie z tym budynkiem?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W przedszkolu tym było dwudziestu trzech przedszkolaków, pojawia się w tej chwili przy otworzeniu
Zespołu  w obiekcie  w Ścinawie  żeby alokować te  dzieci  do Ścinawy.  Problem się pojawił  podczas
ulewnych deszczy i po weryfikacji stanu budynku, dach przecieka, mury są wilgotne co powoduje grzyb
na ścianach. 
Jeżeli chodzi o kwestię Placówek Oświatowych zawsze przed rozpoczęciem zajęć odbiera te placówki
sanepid.
Spotkaliśmy się z rodzicami ponieważ szacowaliśmy koszty bieżącej naprawy doraźnej, czyli wymianę
części  dachu, naprawę zagrzybiałych ścian, stropów i koszty są nie współmierne do kosztów, które
trzeba by było ponieść.  Propozycja była taka ponieważ wiedzieliśmy,  że niektórzy rodzice chcieliby
przenieść swoje dzieci do przedszkola w Ścinawie, ponieważ jest atut w postaci lepszej infrastruktury
a  po  drugie  przedszkole  jest  czynne  dłużej.  Więc  umożliwia  rodzicom  którzy  oddają  dzieci  do
przedszkola podjęcie pracy bo w Zaborowie przedszkole było czynne do godziny 13:00. Kilku rodziców
na spotkaniach ze mną, które są we wtorki i piątki prosili o przeniesienie ich dzieci do Ścinawy. Odbyło
się spotkanie z inicjatywy Pani Dyrektor przedszkola i Pani Dyrektor już powołanego Zespołu Placówek
Oświatowych Pani Szulc, przyszło dwadzieścia jeden rodziców. Do przedszkola w Zaborowie dojeżdżają
też dzieci z Jurcza, Dziewina, Dłużyc, Parszowic i Wielowsi i ogólnie rodzice tych dzieci wyrazili wolę
przejścia do Ścinawy. Wiedzą o stanie tego obiektu i, że nie mamy środków aby go wyremontować, ale
wiedzą też, że jest szansa przy tworzeniu tego zespołu, żeby alokować dzieci do Ścinawy.
Jeżeli chodzi o plany co do tego obiektu na przyszłość no to będziemy robić wycenę, która pokaże
koszty, ale wydaje mi się, że dla jednego oddziału przedszkolnego nie warto remontować tego obiektu.
Myśleliśmy  o  innych  funkcjach  jeżeli  chodzi  o  ten  obiekt  w  przyszłości,  nie  wiemy  jeszcze  jakie
oczywiście oprócz biblioteki, która jeszcze tam funkcjonuje bo przedszkola już tam nie będzie.
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J. Szebeszowicz: 
A co z biblioteką zostanie tam ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Na razie jeszcze nie podjęliśmy decyzji w kwestii funkcjonowania tam biblioteki. Myśleliśmy pod kątem
jak uda się wyremontować całą świetlicę w Zaborowie, żeby wrócić z powrotem na tamto miejsce, a ten
obiekt niech się zupełnie zwolni i wtedy nadać mu nowe funkcje. Jeżeli chodzi o czas to będziemy
rozmawiać z  Panią Dyrektor  z  biblioteki  i  z  panią,  która prowadzi  filię  biblioteczną o propozycjach
funkcjonowania tej biblioteki.

J. Szebeszowicz: 
W świetlicy byłoby lepiej niż tu gdzie jest teraz.

M. Żogalska:
Ale w świetlicy trzeba zrobić remont bo kiedyś była tam tylko nie było ogrzewania.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Powiedziałem, że po remoncie, my mamy projekty związane z modernizacją świetlicy, ale to nie jest
jeszcze  podjęte.  Teraz  zajmujemy  się  poważnie  Wielowsią,  Dąbrową  Środkową  i  już  praktycznie
kończymy w Turowie. Tak jak deklarowaliśmy w przyszłym roku będą kolejne świetlice i dopiero po
wyremontowaniu tych obiektów możemy mówić o alokacji.

M. Żogalska:
Generalnie szkoda tego budynku ponieważ położony jest w pięknym miejscu, może sprzedamy na jakiś
dom opieki, tam jest idealne miejsce.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Wczoraj właśnie miałem telefon od Vice-Prezesa MCZ z zapytaniem o obiekty i tereny pod komercyjne
Domy Opieki Społecznej.

J. Szebeszowicz: 
Tam jest duży budynek i można z tego coś zrobić.

M. Żogalska:
To jest idealne miejsce.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie wiem ile chcą tych miejsc.

M. Ratajczak:
Ale oni chcą budować ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Pytali nas tak naprawdę o działki.

Ad. 6. Wolne wnioski.

M. Żogalska:
Chciałabym  spytać  o  drogę  przy  ul.  Jana  Pawła  tam  było  coś  podłączane  Panie  Dyrektorze  do
ul. Szpitalnej są tam takie wyboje, było coś równane ale teraz podniosło się do góry, może trzeba by
było to jakoś wyrównać.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Przy tym domu w stanie surowym tak?
M. Żogalska:
Tak, ten zaraz przy drodze. Proszę zobaczyć co tam się dzieje. 

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Kiedy tam było robione podłączenie ?

M. Żogalska:
Dawno już.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Chyba rok temu było robione podłączenie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Trzeba po prostu to poprawić. Pan Dyrektor zweryfikuje to i wykona ewentualne poprawki. 

 J. Szebeszowicz:
Chciałbym  zaproponować,  ponieważ  dzisiaj  jak  jechałem  zwróciłem  uwagę  żeby  wyczyścić  resztę
pobocza w kierunku stawku, który należy pod agencję. Część pobocza, drogi i chodnika została już
wyczyszczona przez pana z Legnicy który ma działkę w Zaborowie. Wtedy woda nie płynęłaby drogą
tylko kostką w dół i nie wypłukiwałaby drogi. Tam jest pracy na dwie, trzy godziny, i w związku z tym
wnioskuję o wyczyszczenie pozostałej części pobocza.  
   
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Pan Dyrektor pojedzie z Panią A. Haryk, ocenią sytuację i wtedy zobaczymy.

E. Sitarski:
Widzę, że doraźnie wycinane były krzaki na trasie Ścinawa-Parszowice i w związku z tym chciałbym
prosić aby na trasie Parszowice-Niemstów również przeprowadzić wycinkę krzaków, ponieważ krzaki
leżą tam już na asfalcie.

I. Chrystyna:
Panie Burmistrzu przy wjeździe do byłego PGR w Tymowej, są tam dwa wjazdy, zostało coś wypłukane
między  drogą  a  chodnikiem,  ponieważ  nie  dolano  chyba  w  tym  miejscu  asfaltu  tylko  wysypano
tłuczniem. Mieszkańcy proszą żeby to sprawdzić i uzupełnić. 

Ad.7.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Brak.

Ad.   8.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Przypominam, że 28 sierpnia odbędą się w Ścinawie dożynki  Gminno-Powiatowe,  także zapraszam
Radnych z osobami towarzyszącymi. Msza jest o godzinie 11:00 później obiad, który nie obejmuje osób
towarzyszących, specjalnie przypominam żeby nie było porozumień.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Drodzy Państwo jest zaproszonych dużo gości takich jak, Sołtysi z Gminy Rudna, z Gminy Wiejskiej
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Lubin,  Posłowie,  szefowie  samorządów,  przewodniczący  rad,  radni  i  dlatego  też  liczba  miejsc  jest
ograniczona.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Szopa:
Przypominam również, że o godzinie 18:00 jest koncert z okazji 34 rocznicy Zbrodni Lubińskiej, radni są
też  zaproszeni  z  osobami  towarzyszącymi.  Jest  też  zaproszenie  od  starosty,  który  zaprasza  na
uroczystość upamiętniającą wybuch II wojny światowej. Złożenie kwiatów nastąpi 1 września 2016 r.
o godzinie 12:00 przy tablicach pamięci w Lubinie.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Proszę Państwa z uwagi na to, iż jest to dzień 1 września i odbędą się apele rozpoczynające rok szkolny
a po zakończeniu tych apeli około 11:30 u nas również odbędzie się złożenie kwiatów pod pomnikiem
w parku i ja również tam będę, tak więc nie będę mógł pojechać do Lubina i w związku z tym dobrze by
było aby ktoś z radnych nas reprezentował w Lubinie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 11:55
zamknął obrady XXVII sesji  Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji  2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  

                                                                                                           Obradom przewodniczył:
Protokołowała: Klaudia Stachów
                                                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                            w Ścinawie   
              

                                                                                                                 Marek Szopa             
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